

Title (en)

TRANSPORT PLANT FOR TRANSPORTING PARCEL GOODS.

Title (de)

ÜBERFÜHRUNGSVORRICHTUNG FÜR STÜCKIGES TRANSPORTGUT.

Title (fr)

INSTALLATION DE TRANSPORT POUR UNE MARCHANDISE EN PIECES.

Publication

EP 0157861 A1 19851016 (DE)

Application

EP 84903743 A 19840927

Priority

- DE 3335654 A 19830930
- DE 3342732 A 19831125

Abstract (en)

[origin: WO8501495A1] In order to safely transport goods (7, 25') to be transported between two closed spaces (4, 6), for example from a transport vehicle (4) and a building (6), there is provided a canal-like transport path (2), closed on all sides with gate devices (10, 11) arranged as sluices, as well as a controlled drive conveyor device (3) which may take different forms and may be modified particularly as to its longitudinal expansion, additional safety devices (30, 31, 33) providing for an enhanced protection against hold-ups.

Abstract (fr)

Pour un transport sûr d'une marchandise (7, 25') à transporter entre deux espaces fermés (4, 6), par exemple entre un véhicule de transport (4) et un bâtiment (6), on a prévu un parcours de transport (2) en forme de tunnel, fermé de tous les côtés, avec des dispositifs de portes (10, 11) disposés comme des écluses ainsi qu'un dispositif transporteur (3) à entraînement commandé pouvant prendre différentes formes et modifiable en particulier en ce qui concerne son expansion longitudinale, des dispositifs de sécurité supplémentaires (30, 31, 33) assurant une protection accrue contre les hold-up.

IPC 1-7

B65G 67/02; B60P 3/03

IPC 8 full level

B60P 3/03 (2006.01); B65G 67/02 (2006.01); B65G 69/00 (2006.01); E05G 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B60P 3/03 (2013.01); B65G 67/02 (2013.01); B65G 69/008 (2013.01); E05G 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8501495A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8501495 A1 19850411; AU 3503484 A 19850423; BR 8407094 A 19850813; EP 0157861 A1 19851016; ES 536332 A0 19851216;
ES 8603617 A1 19851216; IT 1175768 B 19870715; IT 8422925 A0 19840928

DOCDB simple family (application)

DE 8400197 W 19840927; AU 3503484 A 19840927; BR 8407094 A 19840927; EP 84903743 A 19840927; ES 536332 A 19840928;
IT 2292584 A 19840928